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Fråga om nya isytor 

 

Den 24 mars 2022 beslutade Kommunfullmäktige om nya isytor i Borås. I beslutsunderlaget framgår 
att huvudinriktning för den nya ishallen främst är att tillgodose Borås konståkningsverksamhet. 
”Ytorna omfattar två fullstora isytor där en är anpassad för att kunna spela ishockey vid behov”.  

Efter att den tidigare fastighetsägaren dragit sig ur, beslutade Kommunfullmäktige att köpa tomten 
och bygga i egen regi. På Borås Stads hemsida meddelande man då att ”Hallen kommer att kunna 
användas till både konståkning och ishockey, men konståkning kommer att vara den prioriterade 
idrotten i hallen. En av isytorna anpassas för att kunna spela ishockey på vid behov.”  

Bygget av ishallen är nu i full gång. Borås konståkningsverksamhet ser med spänd förväntan fram 
emot att få en isyta som är anpassad efter konståkning och konståkningsföreningarnas önskemål. Det 
vill säga en isyta utan sarg, som täcker verksamhetens övriga behov med allt ifrån speglar på isen och 
fallskydd. 

 

Med anledning av ovan vill jag ställa följande frågor till ansvarigt kommunalråd, Ylva Lengberg (S): 

- Kommer konståkning vara den prioriterade idrotten i den nya ishallen? 
 

- Kommer då en av de två isytorna att vara helt anpassad för konståkning? Det vill säga en 
isyta utan till exempel sarg, med speglar och fallskydd? 

 

 

Niklas Arvidsson (KD) 

 

 

 


